
Van: Lennard Goudriaan <l.goudriaan@albrandswaard.nl>  
Verzonden: woensdag 24 april 2024 11:15 
Aan: Eelco Groenenboom <l.groenenboom@albrandswaard.nl>; +AW Griffie 
<griffie@albrandswaard.nl>; Sander van der Kaaij <s.v.d.kaaij@albrandswaard.nl> 
Onderwerp: Schriftelijke vragen CDA 
 
 
 Beste Eelco, 
 
Wij hebben als fractie kennis genomen van de ingediende zienswijzen door bewoners, instanties en 
bedrijven op het plan van de ontsluitingsweg voor “Hof van Poortugaal.” Eerder hebben wij o.a. de 
volgende vragen gesteld over de ontsluitingsweg: Welke invloed heeft de ontwikkeling voor de 
bereikbaarheid van bedrijven die aan de Albrandswaardsedijk of omgeving zijn gevestigd?  
Is dit plan in goed overleg met de omwonenden tot stand gekomen?  
Welke consequenties heeft de aan te leggen weg voor de leidingen c.q. nutsvoorzieningen die in het 
plangebied liggen?  
Op de laatste vraag heeft het college als volgt geantwoord: “dit heeft geen grote consequenties of 
heeft weinig impact” 
  
Als CDA hebben wij hierover de volgende schriftelijke vragen: 
  
1. Kan het college reflecteren op de zienswijzen & zijn hier lessen uit te trekken? 
2. Hoe kan het dat in de doorrekening van o.a. het onderzoek door Goudappel de veronderstelde 
leidingenproblematiek niet (b)lijkt te zijn meegenomen? 
3. Heeft dit invloed op de inzichten ten aanzien van het besluit op  “de haakse variant”? 
 
Graag op de gebruikelijke wijze delen met college & raad. 
 
Namens de fractie CDA, 
 
Arjan Visser en Lennard Goudriaan 

 


